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Družbeni plan 81-85 sprejet
Z uvodno obrazložitvijo, ki jo je dal pred-

sednik komiteja za plan in gospodarstvo Jan-
ko Japelj o predlogu sprememb in dopolnitev
družbenega plana, so bili delegati seznanjeni
tudi z razlogi o upoštevanju oziroma neupo-
števanju nekaterih predlogov in pobud, ki so
jih v razpravi ob osnutku podale delegacije.
Ob tem pa so delegati poslušali tudi krajšo
informacijo o družbenoekonomskem položa-
ju s posebnim poudarkom na zaostrene pogo-
je gospodarjenja. Predlagatelj pa je delega-
tom dal v razpravo tudi tri dopolnitve in sicer,
da se v ta dokument vključi tudi gradnja
proizvodnega objekta DO - Galvanotehnika,
pcav tako tudi pri energetskih investicijah -
TP Podreber (Srednja vas pri Polhovem grad-
cu), TP Lipalca, TP Spodnji Rudnik II. in TP
Cesta na Loko. V razpravi so delegati te do-
polnitve podprli. Delegat KS Dobrova je iz-
postavil nekaj odprtih problemov te KS
(predlagatelj jih bo ob uresničevanju družbe-
nega plana skušal uresničiti), pobuda delega-
cije Ilirija-Vedrog o dograditvi prostora za
drogerijo je bila prav tako sprejeta, nckaj
dclegatov pa je opozorilo tudi na bolj natanč-
no opredelitev planskih nalog.

Spremembe in dopolnitve tega srednjeroč-
nega planskega dokumenta so bile po loče-
nem zborovskem glasovanju soglasno spre-
jetc.

Šolstvo tako in drugače
Obe informaciji o problematiki srednjega

usmerjenega izobraževanja in osnovnega šol-
stva so na skupnem zasedanju delegati spreje-
li. Ob tem pa so v razpravi opozorili še na lista
vprašanja, ki jih bo potrebno intenzivneje
razreševati. Delegatka OK ZSMS se je dota-
knila predvsem stališč predlagatelja, ki ostaja-
jo zopet le načelna, posplošena. »Zatorej na-
pišimo enkrat za vselej konkretne naloge
opredeljene z nosilci«..0 prehrani v srednjem

šolstvu se veliko govori, kakšne pa so realne
možnosti - te vsekakor tudi obstajajo - pa s
konkretno akcijo ne razrešujemo. Marjan
Tomšič - delegat SZDL pa je opozoril na
stališča predsedstva SZDL ter njegovega
koordinacijskega odbora, ki še posebej opo-
zarjajo na urejenost pogojev srednjih šol za
verifikacijo, na boljše organizirane kadrovske
službe v združenem delu, na okrepljeno stro-
kovno svetovalno delo v srednjih šolah, na
ureditev kritičnih razmer šolske prehrane ter
na namembnost dosedanje agroživilske šole v
oddelke za odrasle.

Isti delegat je tudi pri drugi informaciji
podal stališče omenjenih organov SZDL. Le-
ta izpostavljalo nezadostna prizadevanja za
cxlpiranje šole v krajevni skupnosti, okrepitev
prizadevanj za poklicno usmerjanje učencev v
proizvodne poklice ter za vojaške poklice, pri
usmeritvah v pedagoške poklice pa jc potreb-
no okrepiti širšo družbeno akcijo. Dclegatka
DK - 35 pa se je zavzela za hitrejše razrešcva-
njc težav s katerimi sc srečujejo pedagoški
delavci (deficitarnost nekatcrih pcdagoških
poklicev, prostorske tcžavc, vrednotcnjc dc-
la) in za konkretnejše prcdlogc s strani prcd-
lagatcljcv. V sami informaciji pa so po njc-
nem mnenju bile tudi premalo zajcta vpraša-
nja povcčanega štcvila učcnccv s spccifičnimi
učnimi problemi, individualnejšega dcla,
spremenjenih učnih priprav in prizadcvanj /a
dvig kvalitctc dopolnilncga pouka.

Obe informaciji sta bili tudi na dnevnem redu
občinske izobraževalne skupnosti, žal pa dele-
gati z njihovimi zaključki niso bili seznunjeni,
saj predstavnikov čelrtega skupščin.skega /!>«-
ra na sejo ni bilo.

Na skupnem zasedanju pa so dclcgati sogla-
sno sprejeli tudi predlog odloka o sprejemu
urbanističnega reda za območje krajevnih
skupnosti Pijava gorica, Želimlje in Turjak.


